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Edip Akbayram’la 
15 dakika

Cumhuriyet Halk Partisi 
95 yaşında

CHP (Cumhuriyet Halk Partisi)’nin 95. 
kuruluş yıldönümü dün Keşan’da da kutlanırken 
etkinlik kapsamında saat 10.00’da Atatürk 
Anıtı’na çelenk sunuldu daha sonra da 95. yıl 
pastası kesildi.

Bisiklet Festivali 
Start Aldı 

Helvacıoğlu: “İktidar ve 
yerel belediyeciliğin 
gücü birleşecek”

Keşan Belediye başkanlığı aday adaylığı sonra-
sı yapacağı belediye çalışmaları hakkında bilgi ve-
ren Mustafa Helvacıoğlu, yazılı açıklama yaptı.

Haydi Keşan kursa!Uzunköprü 
Belediye 

Başkanı İşbilen, 
“En İyi Avrupa 

Pulu” için 
destek istedi

Zifir-i Azap filminin ilk galası 
Keşan Bendis AVM’de yapıldı

Keşan’dan Çorlu’ya 
düğüne gidiyorlardı: 

3 ölü, 2 yaralı

Nanta: 
“Mavi bayraklı 
sahilimiz var mı?”

Beyhan
Nanta

Salim
Yatıkçı

Edip
Akbayram

Ali
Payam Olcay

Kuvancı

Mustafa
Helvacıoğlu
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NAZAN KAPLAN
Başrol oyunculuğunu 

Keşanlı Burhan Çelik’in 
yaptığı 7 Eylül 2018 Cuma 
günü vizyona giren Zifir-
i Azap filminin ilk Galası 
Keşan Bendis AVM’de 
gerçekleştirilirken, Ke-
şanlı vatandaşlar da filmi 
oyuncularıyla birlikte izle-

me şansı buldu.
Yönetmenliğini Hay-

dar Işık’ın oyunculuğunu 
ise Ümit Acar, Burhan 
Çelik, Ayberk Yılmaz, 
Ömer Konakçı, Mehmet 
Aydoğmuş, Ömer Ba-
ran, Caner Çiçek, İrem 
Alhan, Özge Pircek ve 
Gülfer Sarıgül’ün yaptığı 

Zifir-i Azap filminin ilk ga-
lası Keşan Bendis AVM’de 
yönetmen ve oyuncuların 
katılımıyla yapıldı.

İstekler Group Alışve-
riş Merkezleri A.Ş. Yöne-
tim Kurulu Başkanı Aydın 
İstek tarafından hazırla-
nan gala etkinliğine birçok 
Keşanlı vatandaş katıldı. 

Gala, Bahar 
Tükkan’ın konseriyle 
başlarken,  şarkıcı Tük-
kan, beğenilen sesiyle 
büyük alkış aldı. 

Daha sonra söyleşi 
ve imza etkinliğiyle gala 
devam etti. Keşanlı va-
tandaşlar, ilk galası Ben-
dis AVM’de yapılan Zifir-i 

Azap filmini oyuncularıy-
la birlikte saat 20.00’de 
Cine Bendis’te izleme 
şansı buldu. Vatandaş-
lar, filmi beğendiklerini 
ve herkesin izlemesini 
tavsiye ettiklerini dile ge-
tirirken, böyle etkinliklerin 
Keşan’da yapılmasından 

mutluluk duyduklarını be-
lirttiler. 

Keşanlı başrol oyun-
cu Burhan Çelik de, Zi-
fir-i Azap film ekibine, 
BENDİS AVM’ye, Aydın 
İstek’e ve galaya katılan 
tüm Keşanlılara teşekkür 
etti.

Zifir-i Azap filminin ilk galası Keşan Bendis AVM’de yapıldı

BÜLENT SAYLAM
Anadolu Pop ve protest 
müziğin güçlü sesi Edip 
Akbayram konser prog-
ramı nedeniyle geçtiği 
Keşan’da mola verdi. Bir 
benzin istasyonunda mola 
sırasında rastladıkları 
Akbayram’la Keşanlı mü-
zik grubu Aheste’nin solisti 
Ali Payam ile Bas gitaristi 
Olcay Kuvancı’nın soh-
bet etme olanağı buldular. 

Oğlu Ozan Akbayram ile 
Bozcaada Bağ Bozumu 
Festivaline gittiğini söyle-
yen Edip Akbayram, genç 
müzisyenlerle samimi bir 
ortamda müzik sektörü 
üzerine konuştular. Mola 
sonrası Aheste Müzik Gru-
bu Aheste’nin solisti Ali 
Payam ile Bas gitaristi Ol-
cay Kuvancı Akbayram 
ile hatıra fotoğrafı çektir-
diler.

Edip Akbayram’la 
15 dakika
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HABER MERKEZİ
Keşan TSO (Ticaret 

ve Sanayi Odası) Yönetim 
Kurulu eski Başkanı Mus-
tafa Helvacıoğlu, geçen 
Cumartesi yaptığı yazılı 
açıklamada daha önce 31 
Temmuz 2018 tarihinde 
duyurduğu Keşan Belediye 
başkanlığı aday adaylığı 
sonrası yapacağı belediye 
çalışmaları hakkında bilgi 
verdi. Helvacıoğlu yazılı 
açıklamasında şu ifadelere 
yer verdi:

 “Keşan Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yöneticiliğim-
den sonra, Keşan Beledi-
ye Başkanlığı için aday 
adaylığı sürecini çalış-
malarımla başlatacağımı 
duyurmuştum. Keşan AK 
Parti İlçe Başkanlığımıza 
üye kaydımı yaptırdıktan 
sonra kamuoyuyla aday 
adayı olacağımı paylaş-
tım. Belki de Türkiye’de 
ilk açıklayanlardan biri 
oldum.  Elimizi taşın altı-
na koyacaksak bu kararı 
erken vermeliydim. 

Karar verdikten son-
ra partili – partisiz yüz-
lerce ikili görüşme yap-
tım. Vatandaşlarla gö-
rüştüm, kahvelerde do-
laştım, işyerlerini ziyaret 
ettim, kurum, kuruluş ve 
STK’larla istişare ettim, 
siyasi büyüklerim ile bir 
araya geldim, evlere mi-
safir oldum, birçok kişi 
ile dertleşme fırsatı bul-
dum, kısacası halkta kar-
şılığımı aradım.

Çok şükür bu yol-
da hem partimiz hem de 
şahsım adına aldığım 
olumlu tepkiler heyeca-
nımı ve şevkimi yükseltti. 
Ankara ile Keşan’ı aynı 
iktidarda buluşturacağı-
mız günlere olan inancım 
daha da arttı.

FATMA AKSAL 
VEKİLİMİZ 
BÖLGEMİZ İÇİN 
BİR ŞANS
Bu çalışmaları sür-

dürürken bir gerçeği de 
paylaşmak istiyorum. 
Aday adaylığı sürecim-
de de kendisiyle sürekli 
istişare halinde olduğum 
Edirne Milletvekilimiz 
Sayın Fatma Aksal’ın 
bölgemiz için bir şans ol-
duğunu düşünüyorum.

Hak ederek almış ol-
duğu ve Cumhurbaşka-
nımızın layık gördüğü 
son görevler, kendisini 
bakanlık seviyesinde 
yetkilendirdi. Bizlerde 
kendisiyle gurur duyduk. 

Keşan’da ikamet edip 
bölgemizi çok iyi bilen 
Vekilimiz ile iyi şeylere 
imza atmak karşılıklı bor-
cumuz olacak. Bu fırsatı 
değerlendirmemiz lazım. 

KEŞAN’IN 
BEKLENTİSİ İÇİN 
BİR ARAYA 
GELİNMELİ
Milliyetçi Hareket Par-

tisi Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli’nin 24 Haziran 
seçimlerinde elde edilen 
kazanımların 31 Mart’ta 
yok olmasını arzu etme-
diklerini beyan etmesi ile 
Cumhurbaşkanımız Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın 
Kırgızistan ziyareti biti-
minde yerel seçimlerde 
Cumhur İttifakının de-
vamına olumlu yakla-
şılabileceği açıklaması 
sonrasında 2019 yerel 
seçimlerinde ittifakın 
belirli bölgelerde devam 
edeceğini düşünüyorum.

Keşan’ın yeni nesil 
belediyecilik ile tanış-
masının iki partinin tek 
aday göstermesi halinde 
kolaylaşacağını, Keşan 

için başlatacağımız bu 
hizmet seferberliğinde 
elini taşın altına koymak 
isteyen farklı siyasi gö-
rüşler ile de gönül köp-
rüsü kuracağımızı, bu 
sayede şehirdeki ortak 
akıl, uzlaşı ve hoşgörü 
kültürünün de artacağı 
kanaatindeyim. Elbette 
bu konular genel mer-
kezler tarafından değer-
lendirilecek olup nihai 
kararı parti büyüklerimiz 
verecektir.   

SADECE ÇOK 
İYİ HİZMETLER 
YAPMAK İLE 
YETİNMEYECEĞİZ, 
GÖNÜLLERE DE 
HİZMET EDECEĞİZ
Yönetim, yatırım ve 

vizyon anlamında bele-
diyecilikte Keşan olarak 
çağın çok gerisinde kal-
dık. Hala yol, su ve kaldı-
rım konuşuyoruz. 

Yöneticilik marifeti, 
laf üstüne laf değil, taş 
üstüne taş koymaktır. 
İşte bu hususta belediye-
cilikte fark yaratacağız. 

Sadece belediyenin 
işleri değil bunun dışın-
da da dertlerimiz olacak. 
Halkımız ile aramızdaki 
münasebeti arttıracağız. 
Sadece çok iyi hizmetler 
yapmak ile yetinmeyece-
ğiz, gönüllere de hizmet 
edeceğiz. 

Merkezimizde insan 
olacak. Keşan’da yaşa-
yan insanımızın doğum-
dan ölüme her anında 
belediyeciliği hissettire-
ceğiz.

2019 yerel seçimler, 
bizler için gönül bele-
diyeciliğinin başlangıcı 
olacak. İktidar ve yerel 
belediyeciliğin gücü bir-
leşecek. Tek ses olaca-
ğız. Keşan ile Ankara’nın 

ortak aklı hizmette bulu-
şacak.

Temeller, vizyon ve 
proje üzerine oturtula-
cak. Kısacası tüm ener-
jimiz, bilgimiz, aklımız ve 
ekip ruhumuz tüm sorun-
lara derman olacak.

YENİ NESİL 
BELEDİYECİLİK, 
KEŞAN’IN 
GELİŞİMİNİ 
HIZLANDIRACAK
Tüm kurum ve ku-

ruluşlarla ortak hareket 
ederek, ne sorun olursa 
olsun çözme kararlılığın-
da olan bir belediyecilik 
anlayışı ile yola çıkaca-
ğız.

Vatandaşın önünde 
düğme ilikleyen bir ya-
pıyı güçlendirmeliyiz. 
Akıl ve enerji masaları ile 
karar mekanizmalarına 
vizyon katacağız. Bele-
diyede seçilmiş çalışma 
grupları, komisyonları ve 
kurullarına çok iş düşe-
ceğini göreceğiz.Her ko-
nunun, her birimin, her 
sektör ve her etkinliğin 
kendi içinde yönetim bi-
çimini oluşturacağız.Bir-
likte yönetim anlayışıyla, 
katılımcı yönetim siste-
mini öne çıkaracağız.

Ülkemizde eskiden 
ideolojik belediyecilik 
anlayışı vardı. Görüldü 
ki, ideolojik belediyeci-
lik anlayışı terk edildik-
ten sonra marka şehirler 
arka arkaya geldi.Yeni 
dönemde, Cumhurbaş-
kanımızın da işaret ettiği 
gibi hizmet belediyecili-
ğini ortaya koyacağız.

Artık milletimiz kara-
kaşa, kara göze oy vermi-
yor. En iyi hizmeti sağla-
yana ve proje üretene oy 
veriyor.“Ceketimi koy-
sam kazanırım” mantığı-

nın bittiği dönemdeyiz.
“Bu sorun benim so-

runum değil, devletin ve 
hükümetin sorunu” de-
meyen bir belediyecilik 
yapacağız.

Tüm belediye çalı-
şanlarımızın, kurul ve 
komisyonlarımızın daha 
iyi şartlarda çalışmasına 
özenle dikkat edeceğiz. 

Mevcut personel sa-
yısını koruyarak, hâliha-
zırdaki yapıyı canlandırıp 
organizasyon şemasını 
yenileyecek ve iş verimi-
ni arttıracağız. Belediye 
çalışanlarımızın hak ve 
emeklerinin karşılığının 
gecikmesine izin verme-
yeceğiz.

Keşan’da belediyeci-
lik adına yapılacak çok iş 
var. Çalışanlarımız başta 
olmak üzere tüm gönül-
lülerimiz ile verimli bir 
şekilde omuz omuza ça-
lışacağız. Kent sakinle-
rinin ve şehrimize gelen 
misafirimizin her daim 
yanında olan bir beledi-
yecilikte fark yarataca-
ğız.

Aşk ve şevkle çalı-
şacağımızdan kimsenin 
şüphesi olmasın. 

SORUNLARI İLE 
BÜYÜYEN KEŞAN’A 
PROFESYONEL 
YÖNETİCİLİK 
ANLAYIŞI ŞART
Keşan sadece ken-

di başına bir ilçe değil, 
komşu ilçeleri ile bir böl-
ge ve coğrafyası ile bir-
çok ilden de büyük. 

Keşan sorunları ile 
büyüyor. Saros Körfezi 
dahil önemli sorumluluk-
ları var. Sınıra yakın en 
büyük ilçe. Tarım, ticaret 
ve turizmi başlı başına 
bir gelişme kaydediyor. 
Hızlı büyümeye müsait 

olan bir coğrafyası var. 
Kısacası her günün için-
de sorunları ile yaşayan 
ve düzensiz gelişmekte 
olan bir ilçe. 

Edirne’nin her konu-
da %40 yükünü taşıyor.

Kavşak noktada ol-
ması, yolcu ve misafir-
lerin de hizmet almasını 
gerektiriyor. Özellikle 
yazın, kendi nüfusunun 
dışında iki kat nüfusa 
hizmet ediyor. 

Gelecek planlarımızı 
ve şehrin gelişimini bu 
yapıda değerlendirmemiz 
lazım. Siyasetin ötesin-
de, belediyecilikte pro-
fesyonel hizmet anlayışı 
öne çıkıyor. Bu kapsam-
da daha önce de söyledi-
ğim gibi, başkan olmaya 
değil, profesyonel yöne-
tici olmaya talibim. 

ADAY 
ADAYLARININ 
ÇOK OLMASI, 
PARTİLERİMİZE DE 
ŞEHRİMİZE DE 
ZENGİNLİK KATAR
Yerel seçimlere 6 ay 

gibi kısa bir süre kaldı. 
Aday adaylığı resmi sü-
reci başlamasa bile, üye-
si olduğum AK Parti da-
hil diğer tüm partilerden 
aday adaylarının karar-
larını vererek kamuoyu 
karşısına çıkması lazım. 

Bu işler basit işler de-
ğil, büyük bir sorumluluk 
isteyen bu yolculuk ön-
ceden hazırlık gerektirir, 
“Sonra çıkarım”, “Teklif 
gelirse çıkarım”, “Göre-
lim bakalım” düşüncele-
ri adayların hazırlıklarını 
geciktirir. 

Kısacası taşın altına 
elimizi koymamız lazım.
Aday adaylarının çok 
olması, partilerimize de 
şehrimize de zenginlik 

katar.Yarışmak ve kazan-
mak demokrasinin bir 
sonucudur. 

Partimiz aday gös-
terirse, halkımız da te-
veccüh ederse bu şerefli 
göreve talip olduğumu 
belirtiyorum. Aksine bir 
durum olduğu takdirde, 
partimin adayına son da-
kikaya kadar destek ol-
maya kararlıyım.

ADAYLIĞIMDA 
PROJELERİMİZ 
İLE DİKKAT 
ÇEKECEĞİZ  
Yerel ve ulusal proje-

lerimizin hazırlanma aşa-
masında olduğunu da 
belirtmek isterim. 

Adaylığımda projele-
rimiz ile dikkat çekece-
ğiz. Sayısız projelerin ha-
yata geçmesiyle, Keşan’ı 
ilçe statüsünden çıkara-
cağız.

Devlet, hükümet ve 
belediyecilik yatırımların-
da hiç eksiğimiz kalma-
yacak. İl olmaya adaylık 
sürecini tamamlayan bir 
belediyecilik anlayışı or-
taya koyacağız.Bölgemi-
zin coğrafi yapısını çok 
iyi biliyoruz. Tüm nimet-
lerin içinde yaşıyoruz. 

Kısacası öyle bir 
Keşan’da yaşıyoruz ki; 
unu var, yağı var, şekeri 
var fakat bunları bir araya 
getiren Helvacı’sı yok.”

Helvacıoğlu: “İktidar ve yerel 
belediyeciliğin gücü birleşecek”

Mustafa
HELVACIOĞLU

BÜLENT SAYLAM
CHP (Cumhuriyet Halk 

Partisi)’nin 95. kuruluş yıl-
dönümü dün Keşan’da da 
kutlandı. Etkinlik kapsamın-
da saat 10.00’da Atatürk 
Anıtı’na çelenk sunuldu.

Etkinliğe CHP Keşan 
İlçe Başkanı Salim Yatıkçı, 
CHP Edirne Milletvekili Doç. 
Dr. Okan Gaytancıoğlu, 
Belediye Başkan Vekili Er-
can Ersoylu, Başkan Yar-
dımcısı Salim Şevik, İl Ge-
nel Meclisi üyeleri ve partili-
ler katıldı. Saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın ardından 
günün anlam ve önemi-
ni belirten konuşmayı İlçe 
Başkanı Yatıkçı yaptı. Ya-

tıkçı, konuşmasında şunla-
rı söyledi: “Bugün 9 Eylül, 
partimizin 95. kuruluş yıl-
dönümü. Bugün küllerin-
den bir ülkenin doğduğu 
gündür. 9 Eylül özgür-
lüğün günüdür, İzmir’in 
dağlarında çiçeklerin aç-
tığı gündür, ülkemizdeki 
kara bulutların dağıldığı 
gündür. CHP, diğer par-
tiler gibi bol ışıklı otel lo-
bilerinde toplantılar yapa-
rak, İçişleri Bakanlığı’na 
verilen dilekçe ile kurulan 
bir parti değildir. CHP, 
milli mücadele yıllarında 
Anadolu’nun dağlarında, 
çoban ateşlerinin ışığın-
da, Kuvayi Milliye ruhuy-

la, emperyalizme karşı 
baş kaldıranların kurdu-
ğu bir partidir. CHP, yerel 
kimlikten ulusal kimliğe, 
tam bağımsızlık parola-
sıyla bu ülkeyi kuranların 
partisidir. CHP, Atatürkçü 
düşünceden ayrılmayan, 
hukukun üstünlüğünden 
asla vazgeçmeyen, cum-
huriyete olan bağımlılığı-
nı her zaman, her yerde 
gösterenlerin partisidir. 
CHP, ‘Ya istiklal ya ölüm’ 
diyenlerin partisidir. Baş-
ta kurucumuz Mustafa 
Kemal Atatürk olmak 

üzere tüm genel başkan-
larımızı, partimize emek 
veren tüm yoldaşlarımızı, 
ayrı ayrı şükran ve saygı-
larımla anıyorum. Partimi-
zin 95. kuruluş yıldönümü 
kutlu olsun.”

Atatürk Anıtı’ndaki tö-
renin ardından partililer 
parti binasını geçerek 95. 
kuruluş yıldönümü pastası-
nı kesti. Çelenk töreninden 
önce partiye üye olan Ec-
zacı Engin Şavur’a roze-
tini İlçe Başkanı Yatıkçı ile 
Milletvekili Gaytancıoğlu 
taktı.

Cumhuriyet Halk Partisi 95 yaşında

Okan
GAYTANCIOĞLU

Salim
YATIKÇIEngin

ŞAVUR
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Tekirdağ Süleymanpa-

şa Belediyesi tarafından bu 
yıl dördüncüsü düzenlenen 

Trakya Bağ Bozumu ve 
Ekoloji Festivali Tekirdağ 
Bağcılık ve Araştırma Ens-
titüsünde gerçekleştirilen 
açılış ile başlarken açılışta 
enstitü tarafından yetiştiri-
len üzümlerden sembolik 
olarak bağ bozumu yapıl-
dı.

4. Trakya Bağ Bozumu 
ve Ekoloji Festivali Tekir-
dağ Bağcılık ve Araştırma 
Enstitüsünde düzenlenen 
tören ile kapılarını açtı.

Tekirdağ Süleymanpa-
şa Belediyesi tarafından 

düzenlenen Saygı Duruşu 
ve İstiklal Marşımızın okun-
ması ile başlayan törene 
Tekirdağ Milletvekili İlhami 
Özcan Aygun, Tekirdağ 
Süleymanpaşa Belediye 
Başkanı Ekrem Eşkinat, 
Tekirdağ Süleymanpaşa 
Kaymakamı Arslan Yurt, 
Bağcılık Araştırma Ensti-
tüsü Müdürü Cengiz Özer, 
Aile ve Sosyal Politikalar 
İl Müdürü Hasan Yılmaz, 
Bulgaristan, Romanya ve 
Moldova’dan Tekirdağ’a 
gelen kardeş belediyelerin 
temsilcileri ve vatandaşlar 
katıldı.

Tekirdağ Bağcılık ve 
Araştırma Enstitüsü tara-
fından yetiştirilen onlarca 
çeşit üzümün sergilendi-
ği ve katılımcılara ikram 
edildiği etkinlikte Tekirdağ 
Bağcılık Araştırma Ensti-
tüsü Müdürü Cengiz Özer, 
Tekirdağ Süleymanpaşa 
Kaymakamı Arslan Yurt, 
Tekirdağ Milletvekili İlhami 
Özcan Aygun ve Tekirdağ 
Süleymanpaşa Belediye 
Başkanı Ekrem Eşkinat 
açılış konuşması yaptı.

EŞKİNAT: “ÜZÜM 
BU TOPRAKLARDA 
YAŞAYAN 

İNSANLARIN 
YAŞAM 
STANDARTLARINI 
DAHA YUKARIYA 
ÇIKARACAK”
K o n u ş m a s ı n d a 

Tekirdağ’da bağcılığın ge-
lişmesinin oldukça önemli 
olduğuna dikkat çeken Te-
kirdağ Süleymanpaşa Bele-
diye Başkanı Ekrem Eşki-
nat; “Biz bu yola çıkarken 
sadece Türkiye’nin Trak-
yası değil Yunanistan’ın, 
Bulgaristan’ın bölgenin 
Trakyası tümünü kapsa-
yan, havza boyutunda 
bir tarımsal gelişmeyi 
hedefledik. Bu dönem 
buraya kadar getirdik, 
önümüzdeki yıllarda 
bu daha da gelişecek 
ve üzüm ve bağcılık ta-
rımda ve Tekirdağ’daki, 
Trakya’daki yerini ala-
cak, mamul ürünlere dö-
nüşecek ve tarımsal girdi 
olarak bu topraklarda ya-
şayan insanların, yaşam 
standartlarını daha yuka-
rıya çıkaracak.” dedi.

“TARIM 
GELİŞTİKÇE 
BU ŞEHİR 
GELECEK”

“Buradaki bağlar ve 
bu bağlarla ilgili müca-
delemiz, Tekirdağ’ı Tekir-
bağ yapana kadar devam 
edecek” diyerek sözleri-
ne devam eden Eşkinat; 
“Şöyle bir 1900’lü yıllara 
gittiğimiz zaman, müba-
dele öncesi buralarda 
400 bin dönüm sadece 
Tekirdağ’da bağ olduğu-
nu düşünürsek, bugün 
bunun onda biri kadar 
bir potansiyele sahip 
olan şehrimizin aslında 

bunun 10 katı büyüklü-
ğünde ve daha nitelik 
bağcılık yapacağı aşikar. 
Dünyada bağcılıktan çok 
para kazanan ülkeler var. 
Üstelik de toprakları bu 
kadar bağcılık yapmaya 
müsait değil. Biz temel 
vizyon olarak bu şehirde 
tarımı görüyoruz. Tarım 
geliştikçe bu şehir ge-
lecek çünkü insanoğlu-
nun üretemediği tek şey 
toprak ve insan nüfusu 
arttı müddetçe beslenme 

temel ihtiyaç olarak her 
geçen gün önemini biraz 
daha artıracak. Buradaki 
bağlar ve bu bağlarla ilgili 
mücadelemiz, Tekirdağ’ı 
Tekirbağ yapana kadar 
devam edecek” açıklama-
sında bulundu. 

Açılış konuşmalarının 
ardından Tekirdağ Süley-
manpaşa Belediyesi Halk 
Oyunları ekibinin gösteri 
ilgi izlenirken açılış sem-
bolik bağ bozumu ile sona 
erdi.

4. Trakya Bağ Bozumu ve Ekoloji Festivali 
bağ bozumu ile başladı
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BÜLENT SAYLAM
Keşan Halk Eğitimi Merke-

zinin 2018-2019 eğitim-öğre-
tim yılında açılması düşünülen 
kursları belli oldu. Başvurula-
rın devam ettiği kurslara katıl-
mak isteyenlerin Keşan Halk 
Eğitimi Merkezine gelerek ya 
da kurumun internet sitesin-
den başvurularını yapabile-
cekleri bildirildi. 66 kategoride 
açılması planlanan kursların 

içinde her yaştan, her kesimin 
ilgi çekeceği programların ol-
ması dikkat çekti. Buna gören 
açılması planlanan kurslar 
şöyle:

MESLEKİ VE 
TEKNİK KURSLAR
Arıcılık, Aşçı Yardımcılı-

ğı, Besi Sığırcılığı, Bilgisayar 
İşletmenliği (Operatörlüğü), 
Bilgisayarlı Muhasebe, Cilt 
Bakımı ve Temel Makyaj, Da-

nışma Görevlisi, Doğalgaz 
Yakıt Kalorifer Ateşçisi, Ev ve 
Kurum Temizliği, Giyim Kurs-
ları, Hasta ve Yaşlı Refakatçi-
si, Hijyen Eğitimi Kursları, İlk 
Yardım, Katı ve Sıvı Kalorifer 
ateşçisi, Kuaförlük, Meyve 
Ağaçlarını Budama ve Aşıla-
ma, Mis Sabun, Okul Servis 
Araç Sürücüleri Eğitimi, Okul 
Taşıtları Rehber Personel Eği-
timi, Pastacı Yardımcısı

MÜZİK VE GÖSTERSİ 
SANATLARI KURSLARI
Asma Davul ve Darbuka 

Ritim Kursu, Bağlama Kur-
su, Bateri Kursu, Gitar Kursu, 
Keman Eğitimi, Klarnet Eğiti-
mi, Koro Çalışması, Modern 
Danslar, Ney Eğitimi, Piyano 
Eğitimi, Saksafon Eğitimi.

GENEL KURSLAR
Almanca, Dekoratif ve 

Ahşap Süsleme, Destekleme 
ve Yetiştirme Kursları (YGS-
LYS), Diksiyon, Eğiticinin 
Eğitimi, Fotoğrafçılık, İleri 
Ofis Programları Excel Geliş-
tirme, İngilizce (A1-A2- B1 ) 
KPSS’ye Hazırlık Programı, 
Kuran-ı Kerim Okuma, Oku-
ma-Yazma Eğitimi (Yetişkin), 
Osmanlıca, Pilates, Seramik 
Biçimlendirme, Step-Aerobik, 
Takı Tasarımcısı, Türk İşaret 
Dili, Ücretli Öğretmenler için 
Eğitim Uygulamaları Kursu.

ÇOCUKLARA 
YÖNETLİK KURSLAR
Bağlama Eğitimi, Bale, 

Bateri Eğitimi, Drama, Gitar 
Eğitimi, Halk Oyunları Kur-
su, İngilizce Kursu, Jimnastik 
Kursu, Keman Eğitimi, Kodla-
ma ve Robotik Uygulamaları 
Kursu, Ney Eğitim, Piyano 
Eğitimi, Resim, Ritim Eğitimi, 
Satranç

Haydi Keşan kursa!
DHA
Tekirdağ’da, kontrolden çı-

kıp, ayçiçeği tarlasına devrilen 
otomobilde bulunan 3 kişi ha-
yatını kaybetti, 2 kişi de yara-
landı. Hurdaya dönen otomo-
bilin hız göstergesinin 105 kilo-
metrede takılı kaldığı görüldü. 
Kaza, akşam saatlerinde Te-
kirdağ-Malkara karayolunun 
Mahramlı Kavşağı yakınların-
da meydana geldi. Keşan’dan  
Çorlu’ya düğün törenine giden-
lerin içerisinde bulunduğu ve 
Hüseyin Özmen (51) yöneti-
mindeki otomobil, sürücüsünün 
direksiyon kontrolünü yitirmesi 
sonucu taklalar atarak ayçiçeği 
tarlasına devrildi. Kazada, Şa-
ban Akalın (55), Mehmet Aka-
lın (95) ve Şadan Özmen (48) 

olay yerinde hayatını kaybeder-
ken, otomobil sürücüsü Hüseyin 
Özmen ile kızı Gamze Özmen 
ise yaralandı. Yaralılar, olay ye-
rine çağırılan ambulanslarla Te-
kirdağ Devlet Hastanesi’ne kal-
dırılarak tedaviye alındı.

105 KİLOMETRE HIZ
Kazada hayatını kaybeden 

ve akraba oldukları belirtilen 3 
kişinin cesedi, sıkıştıkları oto-
mobilden kaza kırım ekipleri 
tarafından çıkarıldı. Jandarma 
ve polis ekiplerinin yaptığı ince-
lemede aracın hız göstergesinin 
105 kilometrede takılı kaldığı be-
lirlendi. Kazayla ilgili soruşturma 
başlatıldı.

Keşan’dan Çorlu’ya düğüne 
gidiyorlardı: 3 ölü, 2 yaralı



Sayfa: 6
MEDYA KEŞAN

10 Eylül 2018 Pazartesi

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi ve 

Keşan DOÇEK işbirliğin-

de bu yıl 7’ncisi düzen-
lenen “Keşan DOÇEK 
Dağ Bisikleti Festivali” 

7 Eylül 2018 Cuma günü 
Mehmet Gemici Cennet 
Bahçesi’nden start aldı.

Start öncesi Meh-
met Gemici Cennet 
Bahçesi’ne gelen Keşan 
Belediye Başkanı Opr. 
Dr. Mehmet Özcan, bi-
siklet sporcularıyla ya-
kından ilgilendi ve bol bol 
hatıra fotoğrafı çektirdi.

Başkan Özcan bisik-
let sporcularına hitaben 
şunları dile getirdi: “Do-
ğayla iç içe olan bir 
sporu icra ediyorsu-
nuz. Sazlıdere’ye FSRU 
Projesi gündemde. 
Belediye Meclisi’nden 
Sazlıdere’ye FSRU ge-
milerinin yanaşmasını 
içeren projenin yürürlü-
ğe konmaması için tav-
siye kararı aldık. Saros 
Körfezi hem doğa hem 
de vatandaşlarımız için 
hayati önem taşıyor. 
Daha önce Transtrakya 
Boru Hattı gündemdey-
di. Hem Genelkurmay’ın 
olumsuz görüşü hem 
de bölge halkının tepki-
si nedeniyle proje iptal 
edilmişti. Yeni bir İzmit 
Körfezi olmamalıyız. 
Sanayiye karşı değiliz 
ancak daha uygun yer-
ler bulunabileceği ka-
naatindeyiz. Sizlerden 
de bu doğrultuda des-
tek bekliyoruz.”

Keşan DOÇEK Baş-
kanı Hakan Eşme de bu 
yıl ki temalarının #saro-
sumadokunma olduğunu 
bildirdi ve çevre duyarlılı-
ğına dikkat çekti.

Start törenine CHP 
Edirne Milletvekili Doç. 
Dr. Okan Gaytancıoğlu, 
CHP Keşan İlçe Başkanı 
Salim Yatıkçı, Keşan Be-
lediye Başkan Yardımcısı 
Cengizhan Aktan, Ke-
şan TSO Yönetim Kurulu 
Başkanı İsmail Şapçı ve 
bazı Yönetim Kurulu Üye-
leri de katıldı.

Daha sonra bisikletçi-
ler start alanına geçti ve 
protokol tarafından start 
verildi.  

Bisikletçiler, Kurtu-
luş Caddesi, Cumhuriyet 
Meydanı, İsmail Saraç 
Caddesi ve Anafartalar 
Caddesi boyunca Keşan 
içinden geçerek parkurla-
rına devam etti.

Yunanistan ve Alman-
ya dışında yurdun dört bir 
yanından gelen yaklaşık 
350 kişinin festivale katıl-
dığı belirtildi. 

Festivale katılanlar 
7-8-9 Eylül 2018 tarihle-

ri arası Keşan DOÇEK 
tarafından özel olarak 
hazırlanmış dağ bisikleti 
parkurlarında ve arazide 
pedal çevirmenin keyfini 
yaşayacaklar.

Keşan’dan başlayan 
festival güzergâhı içinde 
3 gün boyunca “Mercan-
Dişbudak-Yeşilköy-Bey-
köy-Suluca-Erikli-Daniş-
ment-Koruklu” köylerin-

den geçilecek.
Bisikletçilerin bu yılki 

kamp alanı da geçmiş yıl-
lardan farklı olarak Yayla 
Sahili Mustafa Altunhan 
Tesisleri olacak. 

Bisiklet Festivali Start Aldı 
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 5 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti (1 Günlük) 20 TL + KDV
*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

10.09.2018 Pazartesi

SAYI: 7713

Firmamız bünyesinde çalışmak  üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır.
Toplam 2kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+ Sigorta+ Yemek

Tel: 0530 517 54 37

ELEMAN ARANIYOR

(25/06)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak
üzere ehliyetli eleman alınacaktır.

Müraacatların şahsen Kurtuluş Cad.
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını

rica ederiz.
TUNA TİCARET      

(31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Bayan eleman aranıyor.

 Müracaat Sezer Kuyumculuk

(28-07)

ELEMAN ARANIYOR
Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları bulunan 

villaya,bağ bahçe işlerinden anlayan ve bekçilik 
yapabilecek aile aranmaktadır.

Bekçi lojmanı+sigorta+asgari ücret vb 
ihtiyaçları karşılanacaktır.

Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın. 
Tel:05325488148 (31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Çamlıca köy içerisinde alt yapı sorunu 
olmayan 580 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06    (04-14)

SATILIK ARSA

4 aylık bebeğe kendi evimizde 

bakabilecek tecrübeli 

bakıcı aranıyor.

Tel: 0542 506 24 22 (05-13)

BEBEK BAKICISI 
ARANIYOR

M plaka şehiriçi minibüsü hattı 

ile birlikte satılıktır.

Tel: 0535 715 19 93
(06-14)

SATILIK MİNİBÜS 
HATTI

Beyaz eşya servisinde çalışmak 

üzere 18-19 yaşlarında 

eleman aranıyor

 Tel:0532 473 10 24
(08-11)

ELEMAN ARANIYOR

10 Eylül 2018 Pazartesi

-B. Cami Mah. Hersekzade Sok. No:20 
130 m2 dükkan

-2 adet salon kliması 38-48 binlik
-5 adet vitrinli buzdolapları ve malzemeleri
-1 adet 2006 model gazelle kamyonet kapalı 

kasa
 Tel:0544 784 60 67 (10-14)

SATILIK DÜKKAN VE  
MALZEMELER
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AA
Uzunköprü Belediye Baş-

kanı Enis İşbilen, Avrupa 
Posta İşletmeleri’nin hazırla-
dığı özel pullar yarışmasında, 
bu yıl Türkiye’yi temsil eden 
Uzunköprü’nün altın pul ödülü-
nü kazanması için vatandaşlar-
dan oylarını internet ortamın-
da kullanmasını istedi.

Avrupa Posta İşletmeleri’nin 

hazırladığı özel pullar yarışma-
sında, bu yıl Türkiye’yi UNESCO 
Dünya Mirası Geçici Listesi’nde 
yer alan tarihi Uzunköprü temsil 
ediyor.

Başkan İşbilen, tarihi köprü-
nün ve Türkiye’nin tanıtımı için 
vatandaşlardan destek istedi.

Yarışmanın uluslararası 

çapta prestijli bir organizasyon 
olduğunu ifade eden İşbilen, 
“Avrupa Posta İşletmeleri ta-
rafından bastırılan özel pul-
larda bu yıl ilçemize de adını 
veren taş köprümüz Uzunköp-
rü ülkemizi temsil ediyor. Her 
ülkenin tarihi köprülerinin ba-
sılı olduğu pullar arasında bir 
de bu organizasyon içerisin-
de yarışma düzenlenmiştir. 

Vatandaşlarımızdan isteğimiz 
bir dakikalarını ayırıp internet 
ortamından Uzunköprü’nün 
yer aldığı pul için oy kullan-
maları. Bu yarışma tarihi köp-
rünün UNESCO yolculuğu 
için çok önemli. Hem ilçemi-
zin, hem bölgemizin, hem de 
ülkemizin tanıtımı için bu ya-

rışmada birincilik elde etmek 
istiyoruz. Bu konuda herkesin 
desteğini bekliyoruz.” ifadele-
rini kullandı.

Yarışmada Türkiye’yi temsil 
eden pulu desteklemek isteyen-
ler “www.posteurop.org/euro-
pa2018” adresinden oy verebi-
liyor. “En İyi Avrupa Pulu” ya-
rışmasında oy kullanma işlemi 
yarın sona erecek.

UZUNKÖPRÜ
Uzunköprü ilçesine adını 

veren tarihi eser, Anadolu ile 
Balkanlar’ı birbirine bağlayan 
ve dünyanın en uzun taş köprü-
sü olma özelliğini taşıyor. Eski 
adıyla Ergene Köprüsü, 1427-
1443 yılları arasında Sultan 2. 
Murad döneminde, dönemin 
baş mimarı Muslihiddin’e yaptı-
rıldı.

Bin 392 metre uzunluğunda, 
6,80 metre genişliğindeki köprü-
nün 174 kemeri bulunuyor.

Köprü, Osmanlı’nın 
Balkanlar’a yapacağı fetihlerde 
doğal bir engel olarak karşıları-
na çıkan Ergene Nehri’ni aşmak 
için kurulmuştu. Daha önce ya-
pılan tahta köprülerin nehrin su-
larıyla yıkılması üzerine yapılan 
taş köprü, Türk ordusunun akın-
larını kışın da sürdürebilmesini 
sağladı.

Uzunköprü Belediye Başkanı 
İşbilen, “En İyi Avrupa 
Pulu” için destek istedi

 DHA
CHP’li Umut Oran, 

Türkiye’nin tarihinin en kötü 
dönemini yaşadığını ileri sü-
rerek, “Tarihten doğru ders 

çıkarılmazsa sonuçları 
ağır olur. Türkiye, tarihin 
en kötü dönemini yaşı-
yor. Türkiye siyaseti ritim 
bozukluğu yaşıyor” dedi. 
Edirne’nin Havsa ilçesindeki 
Tarım Aletleri ve Hayvancılık 
Festivali’nde söyleşiye katıla-
cak olan CHP’li Umut Oran, 
CHP Edirne Milletvekili ve 
Tarım Politikalarından So-
rumlu Genel Başkan Başda-
nışmanı Okan Gaytancıoğlu 
ile partinin Edirne teşkilatında 
basın toplantısı düzenledi. 
Türkiye’nin tarihinde en kötü 
dönemini yaşadığını öne süren 
Umut Oran, şöyle konuştu: 
“Tarihten doğru ders çıkarıl-
mazsa, sonuçları ağır olur. 
Geldiğimiz nokta, tarihten 
gerekli derslerin çıkarılma-
dığını gösteriyor. Osman-

lı Devleti son döneminde 
3 önemli hata yapmış ve o 
büyük devlet yıkılmıştı. Dü-
zenli ordu yapısı bozulmuş, 
hazine boşaltılmış ve liya-
kat sistemi ortadan kalk-
mıştı. Maalesef bugünde bu 
durumları yaşıyoruz. Türki-
ye tarihin en kötü dönemini 
yaşıyor. Türkiye siyaseti ri-
tim bozukluğu yaşıyor. Dış 
politikada da büyük sorun-
lar var. Suriye bataklığına 
saplanmış durumdayız. Çok 
ciddi bir Suriyeli sığınmacı 
sorunu var. Ana muhalefet 
partisi olarak Türkiye’nin 
içinde bulunduğu dönem-
den çıkması için mücadele 
ediyoruz. Önümüzde seçim-
ler var. Seçimlerde başarı-
lı olmak ve ülkemizi en iyi 
noktaya getirmek için ça-
lışmaya devam edeceğiz.” 
CHP Edirne Milletvekili ve 
CHP Tarım Politikalarından 

Sorumlu Genel Başkan Baş-
danışmanı Okan Gaytancıoğ-
lu, hükümetin tarım politikala-
rını eleştirdi. Gaytancıoğlu, 
“Türkiye’yi ithalat kafasıyla 
yöneten, üretime katkı sağ-
lamayan bir hükümetle karşı 
karşıyayız. Tarım ürünlerine 
ciddi anlamda döviz ödüyo-
ruz. Bölgemiz ürününden 
örnek verirsek ayçiçeği it-
halatına yılda yaklaşık 4,5 
milyar dolar harcıyoruz. İt-
halat yerli üretimden pahalı 
olmasına rağmen, hükümet 
yerli üretim yerine ithalatı 
destekliyor. Gümrük vergi-
si yüzde 27’den yüzde 13’e 
düşürüldü. Dövizin yüksek 
olduğu bu dönemde yerli ve 
milli olduğunuzu ispat edin. 
Vergileri yükseltin ve yerli 
üretimi destekleyin. Türkiye 
tarımı ve ekonomisi iyi yö-
netilemiyor. Ciddi bir savur-
ganlık var” dedi.

CHP’li Oran: Türkiye, tarihinin 
en kötü dönemini yaşıyor

BÜLENT SAYLAM
AK Parti Keşan İlçe Başkan 

Yardımcısı ve Çevre Mühendisi 
Beyhan Nanta, Erikli Sahilin-
deki Tuz Gölü’nün kirlediğine 
dikkat çekti ve Saros Körfe-
zindeki sahillerde neden mavi 
bayrak olmadığını sordu. Erikli 
Sahilinde bulunan Tuz Gölünün 
önünde açıklama yapan Nan-
ta, arıtma tesisinin bakımsız ve 
yetersiz olmasından dolayı Tuz 
Gölünü kirlettiğini iddia etti. 

ARITILMAMIŞ ÇOK 
KİRLİ, YOĞUN SULAR 
BU TUZ GÖLÜNE 
GELİYOR
Eskiden tuz temin edilen 

göl yeşile dönmüş durumda ol-
duğunu söyleyen Nanta, “Erik-
li arıtma tesisinin suları kapa-
sitesinin bakımsız ve yetersiz 
olduğundan dolayı direkt bu-
raya deşarj ediliyor ve arıtıl-
mamış çok kirli, yoğun sular 
bu tuz gölüne geliyor. Bura-
yı da mahvetmiş durumda.” 
şeklinde konuştu.

MAVİ BAYRAKLI 

SAHİLİMİZ VAR MI?
Kirli suların gölden denize 

döküldüğünü dile getiren Nan-
ta, son olarak şunları kaydetti: 
“Buradan sular yine kirli bir 
şekilde ileriden denize varı-
yor ve ne yazık ki Erikli Sa-
hilimiz de kirliliği fazla olan 
sahillerden biri. Zaten hep 
şöyle deniyor: ‘Saros Körfe-
zi kendi kendini temizleyen 

deniz’. Ama mavi bayraklı 
sahilimiz var mı? Yok. Neden 
madem bu kadar turizm cen-
neti olabilecek yerde bizim 
mavi bayraklı plajımız olmaz 
ki. İşte sahillerimizi bizim 
çok ciddi şekilde korumamız, 
çevre kirliliğini her yönüyle 
ele almamız lazım; kaynağın-
dan bertarafın son noktasına 
kadar.”  

Nanta: “Mavi bayraklı 
sahilimiz var mı?”

HABER MERKEZİ
Keşan eski belediye 

başkanlarından Merhum 
Rasim Ergene ölümünün 43. 
yıldönümünde ve Merhum 
Belediye Meclis Üyesi  Harun 
Yalçın da ölümünün 8. 
yıldönümünde 9 Eylül 2018 
Pazar günü Asri Mezarlık’taki 
mezarları başında anıldı.

Saat 14.00 sıralarında 

başlayan Rasim Ergene’nin 
anma törenine, Keşan Belediye 
Başkan Vekili  Ercan Ersoylu, 
Keşan Belediye Başkan 
Yardımcısı Cengizhan Aktan, 
CHP Keşan İlçe Başkanı Salim 
Yatıkçı, Belediye Meclis Üyeleri, 
Rasim Ergene’nin oğlu İsmail 
Ergene ile yakınları, Harun 
Yalçın’ın ailesi  ve akrabaları 
ile vatandaşlar katıldı.

Törende önce Emekli İmam 
Emin Ertekin tarafından dualar 
okundu. 

Buradaki anma töreninde 
konuşan Keşan Belediye 
Başkan Vekili Ercan Ersoylu 
Keşan Belediyesi olarak 
Keşan Belediyesi’ne hizmet 
eden belediye başkanlarını 
anmayı adet haline getirdiklerini 
belirterek “Ergene Ailesi’ne 
çok yakın kişilerden biriyim. 
Rasim Ergene, gerek özel 
hayatında gerek ticari, 
gerekse siyasi hayatında 
insana değer veren biriydi. 

Merhum Rasim Ergene Keşan 
için hayatını adamış bir 
insandır. Belediye başkanlığı 
döneminde Keşan’ın 
ihtiyaçları ile ilgili önemli 
hizmetlere imza atmıştır. 
Keşan’ın o dönemdeki su 
sorununu çözmek için büyük 
gayret etmiş ve çözmüştür. Şu 
anda Keşan ticari hayatının 
bel kemiği olan Keşan 

Küçük Sanayi Sitesi O’nun 
döneminde kurulmuştur. 
Kendisinin ruhu şad olsun. 
Keşan’a yaptığı hizmetlerden 
dolayı çok teşekkür ediyoruz. 
Ben Merhum’a Allah’tan 
rahmet diliyorum. Nur içinde 
yatsın mekanı cennet olsun. 
Geride bıraktığı ailesine de 
uzun ömürlerdiliyorum.” 
şeklinde konuştu.

Buradaki törenin ardından 
anma törenine katılanlar 
Merhum Keşan Belediye Meclis 
Üyesi Yalçın’ın mezarı başına 

geçti. 
Buradaki tören de Ertekin’in 

dua okuması ile başladı. 
Burada da konuşan Keşan 

Belediye Başkan Vekili Ercan 
Ersoylu, Harun Yalçın’la birlikte 
çalıştıkları belirterek“Harun 
arkadaşımız tamamen göreve 
odaklanmış biriydi. Kendisine 
Allah’tan rahmet ve kabir 
rahatlığı diliyorum. Sevgili 

arkadaşımızın ailesine de 
sabırlar diliyorum.” dedi.

Ergene ve Yalçın 
mezarları başında anıldı
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